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293 【去吧 ! 今世】 

Listen to Midi 

 

(一)去吧 ! 今世，和它一切騙局；借血我已脫離一切疑懼；十字架下，我今謙卑俯伏，

主寶血已將我洗淨、毫無玷污。我愛祂，我愛祂，因爲祂先愛我，幷在加略木架，付重

大代價。 

 

(二)我曾失迷，墮入罪惡坑裏；我也曾受凶惡情欲奴役；我曾懼怕不敢面對我神，今因

耶穌寶血洗淨，不再困窘。我愛祂，我愛祂，因爲祂先愛我，幷在加略木架，付重大代

價。 

 

(三)前我受綁，今已得著釋放；前我瞎眼，今己看見明光；前我死亡，今與基督同活，

向世人見證主所賜平安生活。我愛祂，我愛祂，因爲祂先愛我，幷在加略木架，付重大

代價。 

 

 

(1) Gone from my heart the world and all its charms; now through the blood I'm saved from all alarms; down at the 

cross my heart is bending low; the precious blood of Jesus cleanses white as snow. I love Him, I love Him, because He 

first loved me, and purchased my salvation on Calvary's tree. 

 

(2) Once I was lost, and fallen deep in sin; once was a slave to passions fierce within; once was afraid to meet an angry 

God, but now I'm cleansed from every stain thro' Jesus' blood. I love Him, I love Him, because He first loved me, and 

purchased my salvation on Calvary's tree. 

 

(3) Once I was bound, but now I am set free; once I was blind, but now the light I see; once I was dead, but now in 

Christ I live, to tell the world around the peace that He doth give. I love Him, I love Him, because He first loved me, and 
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purchased my salvation on Calvary's tree. 

 

 


